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June Newsletter 

  

June PD Day & Season Closer 

- only a few seats left!! 
  

June PD Day: Government Priorities - Budget 2019 

Agenda  

Cost: $440 each or $405 each with a group of four (4) or more 

Thursday • June 13, 2019 • Ottawa Sheraton - 150 Albert Street, Ottawa, ON 

  

Speakers: 
Alison McDermott, Associate Assistant Deputy Minister, Economic and Fiscal Policy Branch, Department of 

Finance 

Paul Thoppil, Chief Financial Officer, Crown-Indigenous Relations and Northern Affairs Canada 

 

Economic Policy Panel: 

Carol Najm, Chief Financial Officer, Environment and Climate Change Canada 

Julie Charron, Assistant Deputy Minister (Finance), Department of National Defence 

   

Social Policy Panel: 

Leslie-Anne Keown, Ph.D., Research Director, Correctional Service Canada (moderator) 

Ginette Clarke, Director, Institutional and Community Mental Health, Correctional Service of Canada 

Guy Morrissette, Director General, Controlled Substances and Cannabis Branch, Health Canada 

Dr. Monika Slovinec D'Angelo, M.Ed., Ph.D., Director, Health, The Conference Board of Canada 

 

The FMI Capital Chapter has had a fantastic year and we are going out with a bang! This is the PD Day you will not want to 

miss! We have once again, enlisted engaging speakers to highlight some of the Government of Canada's key priorities that 

are of interest to you and your organization. Dynamic senior leaders, from both inside and outside Government, will share 

their perspectives on the various government priorities by sector: Economic Policy Priorities; Social Policy Priorities; and 

Innovation as a top priority. The day will feature several exciting keynote speakers throughout the day. 

 

This PD Day is ideally suited for those involved in delivering on these key priorities, new entrants to the public service, 

aspiring leaders, those involved in strategic policy, program delivery, financial management or strategies and federal budget 
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submissions. The PD Day will also be of interest to those who are clients of these initiatives and those who wish to 

understand interactions between departments and central agencies, and the Federal Budget process  

REGISTER NOW 

(www.fmi-igf.ca/) 

Season Closer - Members Only (no cost - spaces limited) 

What a fantastic year!!  We invite you to come celebrate the overwhelming success we have had in the Capital Chapter this 

year through your engagement in our professional development, the Aspiring Leaders Network and many other volunteer 

activities such a supporting financial literacy in the community. 

 

Please join the Board of Directors, our Patrons, Sponsors, Aspiring Leaders Network, Departmental Liaisons and 

Programming Committees of the Financial Management Institute of Canada - Capital Chapter in meeting your CFOs, DCFO's 

and CAE's at our annual social and networking event to close the FMI-CC Programming Year. 

 

The Board of Directors looks forward to welcoming you! 
 
When: June 13, 2019 

Where: Rideau Room, Sheraton Hotel, 150 Albert St. 

Time:   5:00 - 7:00 pm  

 
To register, please click here.  
  

FMI-CC Going Social: Follow us on Facebook and LinkedIn TODAY and get real time udpates on our new and 
upcoming events. 

 

OUR: Patrons & Sponsor (http://www.fmi.ca/chapters/capital/sponsors/) 

                              

                              

CONTACTUS: FMI-CC 601-200 Elgin St, Ottawa K2P1L5, Phone: 613-237-4095, Email: capital@fmi-cc.ca  
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Nouvelles de juin 

  

JPP de juin & clôture du saison 

- il ne reste que quelques places !! 
  

JPP Juin: Priorités gouvernementales - Budget 2019 

Ordre du jour  

Coût:  440 $ chacun ou 405 $ chacun avec un groupe de quatre (4) ou plus 

Jeudi • 13 juin 2019 • Sheraton d'Ottawa - 150 rue Albert, Ottawa, ON 

  
Conférenciers :  

Alison McDermott, Sous-ministre adjointe associée, Direction des politiques économique et budgétaire, Ministère 

des Finances 

Paul Thoppil, Dirigeant principal des finances, Relations Couronne-Autochtones Relations et Affaires du Nord 

Canada 

 

Panel - Politiques économiques: 

Carol Najm, Dirigeante principale des finances, Environnement & Changement Climatique Canada 

 Julie Charron, Sous-ministre adjoint (finances), Ministère de la Défense nationale 

   

Panel - Politiques sociales :  

Leslie-Anne Keown, Ph.D., Directrice de recherche, Service Correctionnel Canada (animatrice) 

Ginette Clarke, Directrice, Santé mentale institutionnelle et communautaire, Service Correctionnel Canada 

Guy Morrissette, Directeur général, Substances contrôlées et cannabis, Santé Canada 

Dr. Monika Slovinec D'Angelo, M.Ed., Ph.D., Directrice, Santé, Le Conference Board du Canada 

  

La Section de la Capitale de l'IGF termine une année fantastique avec un grand coup ! Une Journée de PP que vous ne voudrez 

pas manquer ! Nous faisons appel encore une fois à des conférenciers intéressants qui nous expliqueront quelques-unes des 

priorités clés du gouvernement, des priorités qui vous intéressent ainsi que votre organisation. Des meneurs de premier plan, 

autant du secteur public que privé, se succéderont tout au cours de la journée et nous feront part de leur point de vue quant à 

diverses priorités gouvernementales : priorités en matière de politique économique, priorités en matière de politique sociale et 

priorités en matière d'innovation. 
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Cette Journée de PP s'adresse principalement à ceux et celles qui s'occupent de la réalisation de ces priorités clés, aux 

nouveaux fonctionnaires, aux futurs leaders, à ceux et celles qui œuvrent en politique stratégique, prestation de programme, 

gestion et stratégie financières et préparation des demandes budgétaires fédérales. Cette Journée de PP intéressera aussi les 

clients de ces initiatives et ceux qui veulent comprendre les interactions entre les ministères et les organismes centraux ainsi 

que le processus budgétaire fédéral. 

 
 

INSCRIVEZ-VOUS AUJOURD'HUI 

(www.fmi-igf.ca/) 

 

Événement de clôture de la saison - Membres seulement (Événement 

gratuit - places limitées) 

Quelle année fantastique !! Nous vous invitons à venir célébrer le succès retentissant de la Section de la capitale cette année 

grâce à votre engagement dans notre développement professionnel, le réseau des leaders aspirants et de nombreuses 

autres activités bénévoles telles que la littératie financière dans la communauté. 

 

Joignez-vous au Conseil d'administration, à nos commanditaires, au Réseau des futurs leaders, aux comités de liaison 

ministérielle et de programme de la section de la Capitale de l'Institut de la gestion financière du Canada pour rencontrer vos 

directeurs des finances (DF), DF adjoints et DPV au cours de notre événement social et de réseautage annuel qui clôturera 

l'année de programmation 2015-2016 de la SC-IGF. 

 

Le conseil d'administration se réjouit de vous accueillir! 
 

Quand: le 13 juin 2019 

Où: Salle Rideau, Hotel Sheraton 150 rue Albert 

Heure: 17h00 - 19h00 
 
Enregistrez-vous   

Activités sociales de la SC-IGF : suivez-nous sur Facebook et LinkedIn DÈS AUJOURD’HUI et soyez 

informé en temps réel quant aux activités de la SC-IGF 

 

Merci à nos: Partenaires et commanditaires (http://www.igf.ca/sections/capitale/commanditaires/) 
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CONTACTEZ NOUS: FMI-SC 601-200 rue Elgin, Ottawa K2P1L5, Téléphone: 613-237-4095, 

E-mail: capital@fmi-cc.ca 
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